
M4-拆卸扳機組件   M4-TRIGGER GROUP DISASSEMBLY  

·將火力選擇鈕調解至SEMI和AUTO之間，從另一邊把選擇鈕推出，並旋轉取出選擇鈕。
·     Align the fire selector lever between SEMI and AUTO. Then, push the lever shaft out from the opposite side. Finally, rotate and remove the selector 
   lever assembly.  
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·先退彈並拆卸彈匣、敲出兩條銷釘，分離槍上下身。
·      First, unload and detach the magazine, knock out the two pins, and separate the upper receiver from the lower receiver.  

·確保擊錘處以待擊狀態。
·  Ensure the hammer is in the cocked position.
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·逆時針取出彈匣釋放鈕，並拆出相關組件。
·  Turn the magazine release button counterclockwise to remove it, then remove the related components.
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2.5mm 內六角螺絲刀
  2.5mm Hex Wrench

·敲出固定銷﹝1﹞，用2.5mm 內六角螺絲刀取出扳機組內的六角螺絲﹝2﹞。
· Drift out pin ﹝1﹞, then use a 2.5mm Hex Wrench to remove the hex screw ﹝2﹞ inside the trigger assembly.  
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﹝1﹞ ﹝2﹞

·緩緩從槍下身取出扳機組，即可對扳機組件進行保養或更換新的扳機組。
·  Gently extract the trigger assembly from the lower receiver. The trigger assembly can now be serviced or replaced.  
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安裝關鍵點
CRITICAL INSTALLATION POINTS  

·裝回扳機組時，請按住兩邊的零件，以防掉落。

· Press and hold the components on both sides while reinstalling the 
  trigger assembly to prevent any falling.  

保養完成後，請遵循拆卸教程逆向組裝，以下為組裝關鍵點。
After maintenance is completed, please follow the disassembly tutorial to reverse assemble. The following are the key points of assembly

·敲入固定銷時要注意銷釘的方向，如圖所示。
·When driving in the retention pin, ensure correct orientation per diagram ﹝1﹞.  

﹝1﹞

·裝回火力選擇鈕時，要指向SEMI和AUTO之間，並且需要工具輔助推開定位銷，再順勢裝好選擇鈕。
· When reinstalling the fire selector lever, align it between SEMI and AUTO. Use a tool to depress the detent pin, then slide the lever into position.  
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